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Følgjande sak vart reist under Meldingar og referatsaker i Råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne 30. april 2018: 
Dørar i Radøyhallen: Leiar i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne, Jannicke Helland, reiste 
spørsmål om fargebruk ved oppgraderinga i Radøyhallen. Ho peika at synshemma kan oppfatta det 
som at fargane på dørar og veggar går i eitt, noko som kan skapa problem med å ta seg fram på eiga 
hand i hallen. Rådet oppmodar kommunen om å gjera noko med dette, og på ein tydeleg måte å 
markera kvar dørane er. 


